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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:591 Reservhamn på Gotland

Att ta sig till och från Gotland kan man göra med flyg eller båt. Gotland är en 
stor turistaktör under sommarmånaderna, och då ökar den fasta befolkningen på 
ön från cirka 60 000 till 120 000. 

Gotland har ett strategiskt läge i Östersjön och har haft det under och genom 
historien. Gotland är en stor livsmedelsproducent, och just sjövägen är viktig 
för Gotland för att skicka varor till och från fastlandet. 

Den militära verksamheten har återetablerats på Gotland sedan P 18 åter 
startade upp verksamhet under 2018. 

En sårbarhet som dock finns på Gotland just nu är att man enbart har en hamn, 
och det är den i Visby, som kan ta emot såväl Gotlandsfärjan 
som Försvarsmaktens fartyg. När nu Sverige också är på väg in i Nato och ska 
kunna ta emot värdlandsstöd är just djupet i hamnar viktigt, liksom att kunna 
upprätthålla reservhamnsfunktion för färjetrafiken med roro-ramp för lastning 
och lossning. 

På Gotland finns möjlighet att etablera just en ny reservhamn i Kappelshamn, 
vilket Trafikverket också utrett. Trafikverket har lämnat över denna utredning 
till regeringen. Ett arbete med detta behöver komma igång och bli klart så fort 
som möjligt, och det handlar om hur regeringen tänker hantera och finansiera 
Trafikverkets utredning för att arbetet ska kunna samordnas med 
FM/Fortifikationsverkets investeringar utan förseningar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ för att arbetet med en reservhamn på 
Gotland ska prioriteras och gå snabbt?

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-12
Besvaras senast
2024-02-21 kl. 12.00
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………………………………………

Mikael Larsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


